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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 24. 09. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, prof. Petr Oslzlý, Mgr. Aleš Záboj, 

MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, MgA. Alena Fafílková, Ing. Ivana 
Oulehlová  

 

I. Chod fakulty: 

 doc. S. Macková informovala o semináři MŠMT k Bílé knize. RVŠ formulovala své 
stanovisko, ke kterému se přiklání i vedení JAMU. S textem tohoto stanoviska bude 
akademická obec DIFA seznámena prostřednictvím úředních desek, webových stránek 
fakulty a doc. Macková podá informaci i na poradě pedagogů. 

 Na konci listopadu nastane čas jmenovat zástupce DIFA do RVŠ. Kolegium doporučuje, 
aby v této funkci pokračovala doc. S. Macková (proděkanka DIFA), za členku 
předsednictva je ze strany DIFA navržena JUDr. Valová. Ve studentské komoře RVŠ 
bude DIFA zastoupena studentkami M. Mixovou a M. Liškovou.  

 Kolegium děkana projednalo a schválilo návrh tajemníka DIFA týkající se posílení 
finančních prostředků zahraničního oddělení. Bylo konstatováno, že především v oblasti 
nákladů na zahraniční cesty pedagogů a zaměstnanců, je třeba počítat s přečerpáním 
prostředků – bude učiněno na úkor rozpočtu Správy budov DIFA. Bylo také řečeno, že 
uvedená úprava spadá do kompetence tajemníka, proto není nutné žádat senát o 
rozpočtovou úpravu – předseda senátu doc. Mgr. Jan Kolegar však bude informován. 

II.   Studijní záležitosti: 

 Pedagožka ateliéru RTDS MgA. H. Slavíková žádá o opravu kreditů u předmětů 
„Audiovizuální projekt“ a „Rozhlasový projekt“ za akademický rok 07/08. Klasifikace 
bude upravena ze stávajících 2 kreditů v letním semestru na kredity 3, což odpovídá 
hodinové zátěži studentů. Kolegium souhlasí. 

 Student II. navazujícího magisterského stupně oboru DV, I. Klvaň žádá o přesun 
„Praktická cvičení s 1. ročníkem a žáky 1. stupně ZŠ“ do II. ročníku navazujícího 
magisterského studia. Kolegium souhlasí. 

 Studentka II. navazujícího magisterského stupně oboru DV, T. Čechová žádá o přesun 
předmětu „Autorská inscenace“ a o opožděný zápis do nového akademického roku. 
Kolegium souhlasí. 

 Student I. JT, J. Šmirk požádal o přesun jednosemestrálního předmětu „Vznik divadelní 
inscenace“ do následujícího akademického roku. Kolegium žádost schválilo. 

 Studentka III. ročníku DD J. Podlipná požádala o individuální studijní plán z důvodu 
odjezdu na zahraniční stáž. Kolegium žádost schválilo. 
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 Studentka Ph.D. J. Haková požádala o prodloužení přerušení studia (mateřská dovolená). 
Žádost byla schválena Oborovou komisí doktorského studia – viz zápis z jednání OR. 

 Student I. JT J. Holeš požádal o přerušení studia. Kolegium navrhuje vyřešit situaci jinak, 
a to rozložením prvního ročníku do dvou let. Student může podat novou žádost, která 
ovšem musí být posouzena vedoucím ateliéru doc. Kolegarem. 

 Student I. JT D. Velčovský o pozdější zápis do nového akademického roku a o přeložení 
zkoušky z Dějin světového divadla. Důvodem opožděného zápisu je skutečnost, že nemá 
zapsané výsledky v SIS (v indexu ano). Kolegium žádost podpořilo. 

 Student II. ČH M. Příkazký a M. Kraus žádají o odložení zápisu do nového akademického 
roku z důvodu přeložení termínu zkoušky z předmětu „Kořeny evropské kultury“ (prof. P. 
Osolsobě). Kolegium souhlasí. 

 Student III. ČH J. Jakubec žádá o pozdější zápis z důvodu chybějící klasifikace předmětu 
„Cizí jazyk“ v indexu i SIS. Kolegium souhlasí. 

 Student III. ČH O. Kokorský žádá o pozdější zápis z důvodu chybějící klasifikace 
předmětu „Cizí jazyk“, dále chybějící klasifikace ze semináře z „Dějin českého divadla“ v 
indexu a SIS. Kolegium souhlasí. 

 Studentce II. ročníku KSFT A. Dittrichové byl schválen individuální studijní plán z 
důvodu zahraniční stáže do Portugalska (Erasmus). 

 Kolegium schválilo studijní plán nového oboru Audiovizuální tvorba a divadlo (bude 
vloženo do brožury Studijní plány 08/09). 

III. Zahraniční záležitosti: 

 MgA. B. Chládková informovala o International Young Makers Marathon, který se bude 
konat od května 2009 do listopadu 2011. Hlavní organizátor projektu ITs Amsterodam, 
Nizozemí, bude žádat o finanční podporu v programu EU Culture a žádají JAMU (týkalo 
by se zapojení festivalu SETKÁNÍ/ENOUNTER 2010), aby v projektu vystupovala coby 
spoluorganizátor s finančním příspěvkem do rozpočtu ve výši 20.000 EUR. Druhým 
partnerem - spoluorganizátorem bude ACT Festival. Hlavní organizátor však nezaslal 
podrobný rozpočet, a to i po několika urgencích. Celková hodnota grantu (požadovaných 
finančních prostředků z EU) je 100.000,- EUR, není však jasné jaké jsou celkové náklady 
projektu. Kolegium proto doporučuje znovu hlavního organizátora zkontaktovat a vyžádat 
si detailní rozpočet. 

 Příští týden KD rozhodne, která inscenace a kteří pedagogové se zúčastní festivalu v 
Moskvě. 

 Kolegium projednalo na návrh tajemníka užívání ubytovacích prostor na DIFA i pro 
zahraniční pedagogy. Děkan DIFA však považuje za prioritní ubytovat interní pedagogy. 

 MgA. Fafílková informovala, že na zájezd do Polska je objednán autobus. Typ vozidla 
bude zvolen podle počtu účastníků. 
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 MgA. Fafílková informovala o přijíždějících studentech v programu Erasmus, student z 
Islandu již přijel, stejně tak studentka z VŠMU. Dne 29. září 2008 přicestuje studentka z 
Lotyšska, 5. - 6. 10. pak student z Lotyšska. O studenty se starají uchazeči o studium v 
programu Erasmus z DIFA. MgA. Fafílková vypracuje přehled předmětů, které si studenti 
v rámci English Programme vybrali. 

IV. Projekty a granty: 

 MgA. Vodička informoval o průběhu zasedání oborové komise F2 FRVŠ a sdělil, že 
úspěšnost projektů DIFA je možné předběžně zhodnotit jako velice úspěšnou – dle 
současného stavu by mohlo být podpořeno až 12 podaných projektů. 

 Rektorát zaslal připomínky k návrhům projektů v rámci rozvojových programů na rok 
2009. Tajemník zpracuje připomínky ve spolupráci s doc. S. Mackovou. 

 Kolegium dále projednalo čerpání finančních prostředků z rozvojových programů pro 
letošní rok a tajemník informoval o stavu čerpání projektů FRVŠ. Z některých grantů ještě 
nebyly vůbec čerpané prostředky, ale jedná se zejména o hostování zahraničních 
pedagogů, kteří přijedou až v průběhu ZS 2008/2009. Nefinancované projekty FRVŠ, 
které DIFA uskutečňuje jsou zrealizovány cca z poloviny. 

 Kolegium projednalo přípravu projektu výzkumného týmu v rámci ESF OP VpK. Bude 
třeba znovu projednat a stanovit jeho východiska a ověřit možnosti spolupráce s firmou 
Art Lighting (vzhledem k úmrtí jednatele). Dalšími partnery, kteří budou osloveni k 
případné spolupráci budou CED a Divadlo Archa. 

 Děkan informoval, že byly rozeslány pozvánky do ČR a SR na Mezinárodní sympozium 
divadelní antropologie. Dr. Drozd znovu osloví účastníky. Organizačně symposium 
pomůže zajistit MgA. Petra Vodičková (studentka Ph.D.). 

 
 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


